
Referat af skolebestyrelsesmøde Skolecenter Hirtshals – afholdes i Horne 21. marts kl. 17-20

Mødeleder: Marie. Øvrige deltagere: Afbud: Lukas og Louise Møller Fraværende:

Emne Hvem Indhold Tid Referat

1 Generel

orientering v/Lars

Hvad rør sig lige nu i SCH 15 - Besøg af KL’s børne- og ungeudvalg vedr. Ungegarantien
- Høvdingeboldturnering
- Snevejrshåndtering 6. marts
- Nyt job til Dorthe Aagaard pr. 11. april. Pernille overtager opgaven og er

allerede i gang med overlevering.
- Orientering om English House – besparelse på ½ stilling – opslag på

halvtidsstilling i nærmeste fremtid.

2 Status på

strukturanalysen

v/Marie og Lars

15 Marie deltog i temamøde d. 27. februar vedr. temaet ledelsesstruktur. Der blev

drøftet hhv. ledelsesstruktur på skoleområdet, ledelsesstruktur på

dagtilbudsområdet samt etablering af fælles overbygningsskole i Hjørring by.

Orientering om referat fra BFU-mødet 13. februar.

I den kommende tid er det temaet ”fysisk struktur”, der analyseres.

3 Status på

planlægningen af

næste skoleår

Lars fremlægger, hvordan de

forventede elev- og klassetal ser

ud til kommende skoleår.

15 Lars gav et overblik over det forventede elev- og klassetal. Til kommende skoleår er

der flere årgang, hvor antallet at klasser ligger ”på vippen” – og det følges tæt i den

kommende tid.

Antallet af klasser har stor betydning for vores ressourcetildeling i 2024.

Spisning (17.45-18.15)

3 Madordning og

frikvartersordning

Lars orienterer om dialog med

Spar samt ny forsøgsordning for

7. – 9. årgang

15 Lars og Dorthe har mødtes med nuværende leverandør. Det er meget begrænset,

hvor meget der bliver bestilt. Hvis vi skal finde en anden leverandør, skal det hele i

udbud igen. Vi besluttede at afvente evalueringen af forsøgsordningen for 7. – 9.

årgang. Senere vil der blive taget stilling til, hvorvidt aftalen skal opsiges.

Den generelle melding fra lærerne i fase 2 er, at det går rigtigt fint med den nye

forsøgsordning for 7. – 9. årgang.



4 Princip for

samarbejde

mellem skole og

hjem – eftersyn af

princip

https://drive.google.com/drive/f

olders/1_qiA038T7yaMncDNCFx

-TgSb6PYji2jY

Er der noget i det nuværende

princip, der bør justeres til?

Dette drøftes og princippet

opdateres som minimum med

ny dato.

45 Generelt ikke brug for ændringer af princippet for samarbejde mellem skole og

hjem. Lars opdaterer og sørger for, at det lægges på hjemmesiden i en lettere

redigeret version.

Den sidste del punkt 1 og 2 slettes. ”træffetid” ændres til ”normal arbejdstid”.

I forlængelse af drøftelserne omkring princippet, kom det frem fra de

forældrevalgte, at der ønskes information om nye elever i klassen, så de som

forældre har mulighed for at støtte op om modtagelse af nye elever. Ofte kommer

der information omkring det – men nogle gange er det glippet.

5 Skolefoto Hvad er vigtigt for forældrene i

fremtidigt valg af

skolefoto-leverandør?

Lars har fået tilsendt materiale

fra et firma, som tilbyder at løse

opgaven. Deres præsentation er

vedlagt dagsorden.

30 Lars orienterer om, flere aktører ønsker at byde ind på opgaven. Følgende ting er

vigtige – set med skolens briller – i fremtidigt valg af leverandør:

- Ingen administrativt ”bøvl”
- Gode billeder
- Professionel håndtering
- Fornuftige priser

Forældrenes holdning:

Fleksible pakker, mulighed for at kunne vælge f.eks. kun ét billede.

Pris har også betydning

Beslutning: På baggrund af skolens og forældrenes input, træffer ledelsen, i

samarbejde med sekretærerne, en beslutning om fremtidig leverandør.

6 Evt. 15 Lars orienterede om overvejelser ifht. ændring af konceptet vedr. skolepatruljen.

Der fremlægges et forslag på næste møde

Mødet 6. juni flyttes til 13. juni.

https://drive.google.com/drive/folders/1_qiA038T7yaMncDNCFx-TgSb6PYji2jY
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